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Het is de laatste tijd zeer onrustig in de woonschepenhaven. Recent zijn er drie

branden uitgebroken en is er veel zorg bij de bewoners. De fracties van D66 en VVD

hebben een bezoek gebracht aan de woonschepenhaven en constateert dat veel van de

onrust bij de bewoners is ontstaan door de onzekerheid over de toekomst van de

woonschepenhaven, alsmede door het slechte onderhoud aan de openbare ruimte. De

fracties hebben met eigen ogen geconstateerd dat het onderhoud aan de openbare

ruimte inderdaad niet op peil is en dat er zelfs mogelijk gevaarlijke situaties kunnen

optreden. Het is de fracties bekend dat er plannen zijn met woningbouwcorporatie

Nijestee om het gebied te herontwikkelen. De fracties hebben daarom de volgende

vragen:

1. Op welke termijn is er duidelijkheid over de plannen van Nijestee en op welke

wijze worden daar de bewoners bij betrokken?

2. Is het college ook van mening dat er in de woonschepenhaven sprake is van

achterstallig onderhoud aan de openbare ruimte? Bijvoorbeeld door

verzakkende walkanten en steigers waar oude gas- en electra leidingen liggen,

gebrekkige straten en sporadisch groen onderhoud. Zo nee, waarom niet?

3. Is het college van mening, dat wanneer de ontwikkelingen met de corporatie

op zich laten wachten, dat geen gevolgen mag hebben voor de openbare ruimte

en het onderhoud daarvan in de woonschepen haven? Zo nee, waarom niet?

4. De fracties van D66 en VVD hebben geconstateerd dat er sprake is van

gedogen van bebouwing en het niet handhaven milieu- en bouwvergunningen

op delen van het terrein. Kunt u uitleg geven over deze werkwijze?

5. Bewoners van de woonschepenhaven spreken van asbest in oude schuurtjes.

Kan het college uitsluitsel geven over de aanwezigheid hiervan? Zo nee, wil

het college dan onderzoek doen naar de aanwezigheid van asbest in de

woonschepenhaven?

6. Bent u zich bewust van de onrust in de woonschepenhaven, de branden en de

onvrede en bent u bereidt om op korte termijn een onderhoud aan te gaan met

de woonschepenhaven over bovenstaande problematiek?


